

夏威夷大島莫納凱亞登頂



· 登上最高峰 (13,796英尺) 觀賞日出/日落

· 世界最佳觀星地點觀賞星空

MAUNA KEA SUMMIT SUNRISE OR SUNSET & STARGAZING TOUR

團名/TOUR NAME	出發日期/DEPARTURE	出發時間/DEPARTURE TIME	大人/ADULT
日落觀星 SUNSET STARGAZING	天天 / DAILY	希洛(Hilo) 3:30pm- 9:30pm	\$219
		科納(Kona) 3:00pm-10:00pm	\$239
日出觀星 SUNRISE STARGAZING	天天 / DAILY	希洛(Hilo) 3:30am- 9:30am	\$198
		科納(Kona) 3:00am-10:00am	\$218

夏威夷

行程特色 / HIGHLIGHTS :

- ※獨家唯一華人雪山登頂官方許可公司
- ※專業司機兼導遊中文或英語講解
- ※特別訂製4輪驅動觀光旅遊車
- ※特製大中小尺寸禦寒外套、帽子及手套
- ※特供早餐或便當晚餐及禦寒熱飲料
- ※專為客人準備專業天文望遠鏡及急救氧氣筒
- ※Mauna Kea Summit permit
- ※Professional tour narration in Chinese or English
- ※4x4 commercial van.
- ※3 size of hooded parkas and gloves
- ※Breakfast or Dinner boxes
- ※Professional telescope and Oxygen tank on each van.

日落-觀星 或日出-觀星遊 SUNSET OR SUNRISE STARGAZING TOUR

日落觀星團:下午坐4x4觀光車從希洛/柯納出發，抵達海拔9186英尺的遊客中心，小休及適應高山氣候，將在日落前來到海拔13,796英尺，世界上最高的莫納凱亞山頂，觀賞雲層之上的日落，隨後驅車前往觀星地點(享用便餐及熱飲料)，在導遊的講解下使用天文望遠鏡在浩瀚的銀河中欣賞澄淨燦爛的繁星，讓您畢生難忘。晚間九點左右返回酒店。

日出觀星團:清晨坐4x4觀光車從希洛/柯納出發，抵達海拔9186英尺的遊客中心，在導遊的講解下使用天文望遠鏡在浩瀚的銀河中欣賞澄淨燦爛的繁星，觀星結束後(享用便餐及熱飲料)。繼續前往到至海拔13,796英尺，世界上最高的莫納凱亞山頂，觀賞雲層之上的日出，早上九點左右返回酒店。



Sunset Stargazing Tour: Depart at Hilo/Kona in the afternoon, arrived at The Visitor Station (9186ft above sea level), take a rest and find yourself adapt to the high altitude. Leave for summit (13,796ft above sea level) before sunset, enjoy the spectacular view of sunset above clouds. Then, proceed to the stargazing spot, and illustrate how to use the telescope to look for stars. Enjoy the food and hot drink with the view of the galaxy above your head. Back to Hilo/Kona around 9pm.

Sunrise Stargazing Tour: Depart at Hilo/Kona in the small hours, arrived at The Visitor Station (9186ft above sea level). Then the tour guide will bring you to the stargazing spot, and illustrate how to use the telescope to look for stars. Enjoy the food and hot drink with the view of the galaxy above your head. Leave for summit (13,796ft above sea level) just before dawn, enjoy the energizing sunrise just above the clouds. With the sunlight you will find yourselves surrounded by giant observatories with splendid panoramic views. Back to Hilo/Kona around 9am.



注意事項 / REMARK :

- ※莫納凱亞天文台不對外開放，只可以外觀
- ※請穿著保暖衣物、長褲、球鞋參與活動
- ※老年80歲以上，小孩12歲以下，孕婦，心臟病患者，恐高症或24小時內參加過潛水活動等特殊人群不宜參加。
- ※我們無法保證因天氣情況而影響日落后及觀星。
- ※如遇當日的天氣、不可抗力因素，本公司有權保留更改行程及取消的權利。
- ※All observatories on summit do not open for public
- ※Please keep warm clothing on during the activity.
- ※Tours are not suitable for 80 or above, 12 or below, pregnant, heart disease, or scuba dived in the past 24 hours.
- ※We do not guarantee the visibility of stars sunset or sunrise due to the weather issues
- ※We reserve the right to change/cancel based on safety reason due to force majeure reasons such as weather and road condition.